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	May 21, 2015
	
	Le 21 mai 2015

	
	
	

	Coram:  McLachlin C.J. and Wagner and Gascon JJ.
	
	Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Wagner et Gascon

	
	
	

	BETWEEN:

Krayzel Corporation

Applicant

- and -

Equitable Trust Company

Respondent

AND BETWEEN:

Lougheed Block Inc., Neil John Richardson, Hugh Daryl Richardson and Heritage Property Corporation

Applicant

- and -

Equitable Trust Company

Respondent
	
	ENTRE :

Krayzel Corporation

Demanderesse

- et -

L'Équitable, Compagnie de fiducie

Intimée

ET ENTRE :

Lougheed Block Inc., Neil John Richardson, Hugh Daryl Richardson et Heritage Property Corporation

Demandeurs

- et -

L'Équitable, Compagnie de fiducie

Intimée

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted.  The motion to file a joint leave application is granted.  The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Alberta (Calgary), Numbers 1201-0249-AC and 1201-0254-AC, 2014 ABCA 234, dated July 22, 2014, is granted with costs in the cause. The motion to file separate appeal submissions is dismissed.  
	
	JUGEMENT

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accueillie.  La requête pour déposer une demande  d’autorisation conjointe est accueillie.    La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d'appel de l’Alberta (Calgary), numéros 1201-0249-AC et 1201-0254-AC, 2014 ABCA 234, daté du 22 juillet 2014, est accueillie avec dépens selon l’issue de la cause. La requête pour déposer des soumissions d’appel séparées est rejetée.





J.S.C.C.
J.C.S.C.

